QESOSA Tong Kwok Wah Secondary School 伊利沙伯中學舊生會湯國華中學

No Criminal Conviction (including Sexual Conviction) Record Declaration 無刑事犯罪(包括性罪行)紀錄聲明

1, _	(Print Name),(Passport Number).	/	
	(I.D Card Number) hereby declare that:		
本人	,(姓名),(姓名) ()/	
		<i>,</i>	
1	I #have not / have previously been convicted of a criminal offence (including sexual offence)	in Hong	
	Kong or elsewhere.		
	本人#從未/曾經在香港或其他地方被裁定已干犯刑事罪行(包括性罪行)。		
	Details 詳情:		
	計月 •		
2	I #am not / am involved in any ongoing criminal proceedings or investigations to the best of my		
	knowledge, including but not limited to arrest or apprehension by the police.		
	就本人所知,本人#沒有/有涉及任何在進行中的刑事訴訟或調查,包括但不限於警方逮 Details	捕或拘捕。	
	詳情:		
3	I #have not / have ever been refused to be registered as school manager or teacher, or ever been refused permission to teach, or having been so registered or given permission and yet		
	had the registration or permission cancelled.	□NA不適用	
	本人從#從未/曾經遭拒絕註冊為校董或教員,或曾遭拒絕獲准教學,或曾獲如此註冊		
	或准許而其後註冊或准許被取消。		
	Details 詳情:		
	計月·		
4	I #am not / am being investigated by schools / EDB over professional misconduct allegations to the best of my knowledge.		
	就本人所知,本人#現正沒有/有被學校/教育局調查有關專業失德的指控。	□NA 不適用	
	Details:		
	詳情:		
本人	#同意/不同意校方就本人之工作表現及品格,向本人所提供之諮詢人查詢。		
I #a	gree/do not agreed the school to contact the referees provided and seek their references.		
# Pl	ase delete as appropriate		
	去不適用者		
Note:	Applicants are warned that it is a criminal offence to make a false declaration, and they must ensure that the accuracy of		
	provided. Any false or misleading information may lead to withdrawal of the offer or dismissal notice if work has commenced and all the salaries paid to them should be refunded back to the school.		
注意:	意圖欺騙而於任何文件中作出或給予任何虛假或不確的聲明乃嚴重罪行,應徵者需確保其遞交資料的真確性。申報任何虛假或 不確的資料可引致聘約無效,即使已經受聘上任,亦會立即被解僱,而其所得工資亦需全數退回予本校。		
	Signature / 簽署:		
	Name/姓名:		
	Date / 日期:		